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Verslag : ZLTO Steenbergen/Bergen op Zoom 

Datum : 26 april 2012 

Tijd : 10.00 uur - 12.00 uur 

Lokatie : Gemeentehuis Steenbergen, B&W kamer 

Onderwerp : structureel halfjaarlijks overleg 

Steenbergen 

Aanwezig : namens de gemeente Steenbergen: de heer C.J.M. van Geel(wethouder/voorzitter), de 

heer L.C.M. Heijmans(wethouder), de heer A.M.C. van Kesteren(wethouder), de heer 

M. de Jong(beleidsmedewerker RO) en mevrouw S. van Loon-Bosters(notuliste) 

namens de ZLTO: mevrouw C. van Nieuwenhuizen, Jolisa De Witte, de heer 

L. Brooijmans, de heer J. van Oorschot, de heer J. Knipscheer 

Afwezig : gemeente Steenbergen: de heer P.J.H.M. de Koning(wethouder) 

ZLTO: de heer M. Ruijven. de heer C. Gommeren, 

1. Opening/verslag 22 december 2011 

Voorzitter wethouder Van Geel opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Wethouder 

De Koning is afwezig vanwege ziekte en er zijn geen agendapunten van belang voor hem. Vanuit het 

ZLTO is Kees Gommeren afwezig. 

Verslag van 22 december 2011  

Pg. 1. AED's: mevrouw Van Nieuwenhuizen geeft aan dat de heer Gommeren een contactpersoon heeft 

bij De Heense Molen voor het plaatsen van een AED. Hij moet echter nog de actie verder uitzetten. 

Wethouder Van Geel benadrukt dat het van belang is dat er elektriciteit aanwezig is. 

nieuwsbrief ZLTO: de gemeente heeft nog geen nieuwsbrief ontvangen. Mevrouw Van Nieuwenhuizen 

geeft aan dat er nog geen editie is verschenen na het laatste ZLTO-overleg van 22 december 2011. De 

heer Brooijmans geeft aan dat de nieuwsbrief drie keer per jaar verschijnt. 

Via de website van het ZLTO kan je je inschrijven op de nieuwsbrief. Het college ontvangt ook graag de 

korte berichten via de e-mail. 

Mevrouw De Witte is in samenwerking met Erik-Jan van Treijen bezig met het opzetten van een 

communicatieplan voor de afdeling Bergen op Zoom en Steenbergen. Belangrijk is om de sociale media 

hierin te betrekken en te zorgen voor snellere informatieverschaffing. Er wordt gevraagd om de gemeente 

toe te voegen op de e-mail verzendlijst voor het ontvangen van actueel nieuws. 

Pg. 2. Westland: de heer Knipscheer: "Is er al verbetering met betrekking tot de veiligheid. Heeft men al 

een oplossing gevonden?" Wethouder Heijmans:"de gemeente is in onderhandeling en er zijn reeds 

proeftesten gedaan. Er zijn nu betonnen palen geplaatst. Het traject loopt en is in ontwikkeling. 

Pg. 3. Biodiversiteit: mevrouw v. Nieuwenhuizen: "18 meter aan akkerranden klopt niet. Het betreft hier de 

maximale breedte van 18 meter." 

2. Bestemmingplan buitengebied 
Mevrouw Van Nieuwenhuizen vraagt of de termijnen nog hetzelfde zijn? De heer De Jong deze zijn niet 

naar achter geschoven. De heer De Jong is druk bezig met de ontwikkeling van het voorontwerp 

bestemmingsplan en verwacht eind mei de definitieve versie aan het college aan te bieden. Het 

bestemmingsplan zal dan vanaf juni worden vrijgegeven en ter inzage komen te liggen. De heer De Jong 

neemt te zijner tijd contact op om een infoavond te organiseren met het ZLTO. 

Mevrouw Van Nieuwenhuizen wil graag weten hoe het zit met de inpassing van nieuwe gebouwen en de 

groeninpassing. Moet dit binnen of buiten het bouwblok? 

De heer De Jong geeft aan dat het toepassen van de kwaliteitsregel zowel op het bouwblok als direct 

rondom het bouwblok kan worden toegepast. 

Uitgangspunt is om de kwaliteitsverbetering in de directe nabijheid van de ontwikkeling te laten 
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plaatsvinden. De kwaliteitsregel speelt voor de agrarische sector met name bij bouwblokvergrotingen en 

bouwblokvormveranderingen. 

Mevrouw Van Nieuwenhuizen: "wat te doen bij asbestdaken of schuurtjes?" De heer De Jong:"deze zijn 

nog niet in de regel vastgelegd." 

Wethouder Van Kesteren: "de provincie wil werken naar een 2.0 versie en van daaruit kijken naar de 

aanpassing Verordening Ruimte." De provincie heeft aangegeven de gewijzigde Verordening Ruimte 

begin 2013 vast te stellen. Het is van belang dat het ZLTO zijn stem laat gelden bij de provincie. In de 

regio vindt ook overleg plaats over de kwaliteitsregel. Nader bekijken voor afstemming op regionaal 

niveau. Hier neemt de ZLTO ook aan deel. 

Mevrouw Witte:"hoe zijn de voorzieningen bij multifunctionele landbouw? Bijvoorbeeld zorgboerderijen." 

Geadviseerd wordt om met bebouwing binnen het bouwblok te blijven. De heer De Jong geeft aan dat dit 

is geregeld via de verordening van de provincie. Bij recreatie mogen kampeertenten buiten het bouwblok, 

maar er wel tegenaan. Sanitairvoorzieningen moeten binnen het bouwblok. De heer De Jong meldt dat 

nieuwe plannen die niet passen in de bestemmingsplannen buitengebied die nu worden herzien, mogelijk 

wel gerealiseerd kunnen worden buiten de bestemmingsplannen om. 

3. 150 KV leiding 

De heer Brooijmans:"inzake het AFC NP zijn er informatieavonden geweest van Tennet. De 

ondergrondse leiding gaat voornamelijk door agrarische gronden. Er is aangegeven meer gebruik te 

maken van de infrastructuur. De gemeente Halderberge wil geen leiding over hun grondgebied." 

Wethouder Van Geel geeft aan dat het dan vanzelfsprekend is dat het richting de gemeente Steenbergen 

gaat. 

Wethouder Van Kesteren vertelt dat de provincie bevoegd gezag is en een provinciaal inpassingsplan 

ontwikkeld. Optimale tracé keuze is om over het grondgebied Steenbergen en Roosendaal te gaan. Er 

zijn reacties hierover ontvangen. De procedure loopt nog een half jaar daarna komt er een besluit. Het is 

nu van belang dat het station wordt aangesloten op het AFC-gebied. De heer Van Oorschot vindt dat de 

gemeente geen rekening houdt met de agrariërs? Wethouder Van Kesteren: "er is onderzoek gedaan en 

rekening gehouden met het gebied. Er is gekeken wat de impact kan zijn op het gebied van agrariërs." 

Wethouder Van Geel meldt dat de probleemstukken door gegeven kunnen worden door de ZLTO aan de 

gemeente. De heer Brooijmans heeft gesprekken gehad met diverse partijen. In de keuze van het traject 

zit veel landbouwgrond. Dit wordt als niet ernstig beschouwd. De bossen van terreinbeheerders worden 

omzeild. De heer Brooijmans benadrukt dat het een moeilijk traject is. De vergoedingen zijn niet royaal 

van Tennet. 

Wethouder Van Geel geeft aan dat men moet zorgen dat de gemeente geïnformeerd is over de 

probleemgebieden. Wethouder Heijmans vraagt of het ZLTO betrokken is geweest? De heer Brooijmans 

vertelt dat dit wel het geval is. In januari 2013 moet de stroomvoorziening gereed zijn. De heer 

Knipscheer:"door de komst van het AFC zijn er al in Dinteloord veel opleggingen gedaan bij de 

betrokkene in het gebied. Hierdoor ontstaat een negatief beeld van de gemeente bij de agrariërs." 

Wethouder Heijmans geeft aan dat er betrokkenheid is naar de agrariërs en er vergoedingen worden 

geregeld. De gemeente zorgt voor samenwerking tussen de betrokken partijen." Wethouder Van Geel 

krijgt de indruk dat het meer gaat om de compensatie van de ongemakken. Volledige onacceptabele 

zaken zijn er niet. 

4. Agrarische Natuurvereninging 

Wethouder Van Geel heeft kennisgemaakt met de Agrarische Natuurvereniging. De heer Knipscheer: "de 

opzet duurde een tijdje. Momenteel zijn we bezig met inventariseren wat de leden willen en wat de 

gemeente Steenbergen samen met de vereniging kan organiseren. De heer Knipscheer heeft een 

gesprek gehad met Frederique Jansen van de afdeling Realisatie en Beheer. 

Aan activiteiten voor de leden wordt onder andere gedacht: kennis en ontwikkeling(snoeicursus), 

akkerranden. 
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Steenbergen 
Uit een enquête is gebleken dat er veel vogelliefhebbers zijn binnen de leden. Wellicht dat de vereniging 

iets kan betekenen voor de ijsvogel in Steenbergen. Bijvoorbeeld een avond organiseren en samen met 

de gemeente de ijsvogel promoten. De wethouders geven aan dat dit mooi past in het kader van de 

biodiversiteit. Wethouder Heijmans geeft aan dat dit kan worden geregeld via Frederique Jansen. In de 

duurzaamheidnota wordt ook de biodiversiteit besproken. Wethouder Heijmans wil graag betrokken zijn 

om het onderwerp uit te werken. 

Voorgesteld wordt om vanaf het najaar actief ermee aan de slag te gaan. 

De heer Knipscheer:"is er bereidheid voor ondersteuning van akkerrandenbeheer?" Wethouder Heijmans 

verteld dat er is gesproken met Erik-Jan van Treijen. De subsidieregeling is provinciaal. De heer De Jong: 

"de gemeente heeft het agrarisch landschapsbeheer ingezet op ommetjes en behoud van boomdijken. 

Momenteel is er geen geld voor onderhoud van akkerranden." 

5. Duurzaam veilig 

De heer Brooijmans:"Dinteloord heeft een informatieavond gehad over het plaatsen van drempels in het 

buitengebied. Het ZLTO heeft een brief gestuurd naar de gemeente. Hoe staat het nu met de 

ontwikkeling. En zijn er andere mogelijkheden dan drempels?" 

Wethouder Heijmans:" de raad beslist over de wijze van aanleg. Het college voert het raadsbesluit over 

duurzaam veilig uit" Het ZLTO is geïnformeerd en betrokken geweest. Er is een breed draagvlak uitgezet. 

Inloopavonden zijn en worden georganiseerd. Allereerst wordt een conceptplan gemaakt. Naar aanleiding 

van het conceptplan worden er reacties tijdens de inloopavonden ontvangen. Samenspraak met 

bewoners is belangrijk. Alle reacties worden mee terug genomen. Momenteel wordt bekeken hoe het plan 

mogelijk aangepast kan worden naar aanleiding van de reacties van bewoners. De heer Knipscheer: 

"maar het gemeentebestuur bepaalt?" Wethouder Heijmans benadrukt nogmaals dat het ZLTO mee 

bepaalt. Na het verwerken van de reacties in het conceptplan wordt er weer een inloopavond voor 

bewoners gepland met een nieuw conceptplan. Na akkoord wordt het uitgevoerd. Reacties van bewoners 

worden teruggebracht in raad en commissie. De raad beslist uiteindelijk." De heer Knipscheer: "de 

gemeente Bergen op Zoom zegt dat het zonder drempels kan." Wethouder Heijmans benadrukt nogmaals 

dat de raad heeft besloten dat Duurzaam Veilig ingericht behoort te worden met verhoogde kruisingen en 

plateaus. Naar verwachting zal het plan in juni in de commissie worden behandeld. Voor uitvoering van 

het plan wordt later nog een inloopavond georganiseerd. De heer Oorschot is van mening dat er minimale 

inspraak is. De gemeente is de beslissende factor. Het college:"eerst afwachten op reacties van de 

bewoners over het conceptplan." Mevrouw De Witte vraagt of er alternatieven zijn. Wethouder Heijmans 

geeft aan dat dit wordt bekeken, maar het is vaak niet realiseerbaar. 

De heer Oorschot: "duurzaam veilig inrichten is belangrijk en er wordt rekening gehouden met lage 

bedrempeling, maar de drempels worden wel geplaatst. Het akkoord wordt afgedwongen vanuit de 

gemeente. Het ZLTO is niet positief over het plaatsen van de drempels. Wethouder Van Geel geeft aan 

dat het bewezen is dat er in het landelijk gebied veel ongelukken gebeuren. 

6. Waterpoort 
Mevrouw Van Nieuwenhuizen heeft begrepen dat het project zich bezig houdt met het opkrikken van het 

gebied. Bij de officiële opening van het project is het ZLTO geschrokken dat er nadruk wordt gelegd op 

verzilting. Dit is een slechte zaak voor landbouwers. Er werd aanbevolen om dan met andere vormen van 

landbouw te starten(lamsoren, zeekraal). Het ZLTO wil benadrukken dat men moet oppassen de 

agrariërs deze landbouwwijze op te leggen in het project Waterpoort. Verzilte teelt is geen oplossing. Het 

verzoek aan de gemeente om hier rekening mee te houden. Wethouder Van Geel geeft aan dat er is 

aangegeven te zorgen voor een zoetwatervoorziening. 

Wethouder Van Kesteren benadrukt het belang dat het gebied voorzien moet blijven met een 

zoetwatervoorziening. Waterpoort werkt samen met het project Ruimte voor de rivier. Waterpoort is een 

grensoverschrijdend project en richt zich op gebiedsontwikkeling. Het uitgangspunt blijft handhaven van 

de zoetwatervoorziening. Het ZLTO vraagt zich af of een goede zoetwatervoorziening voldoende is. 

Wethouder Van Geel beseft dat de productie terugloopt bij het uitblijven van zoetwatervoorziening. 
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De heer Brooijmans:"het is van belang goed door te spoelen. Momenteel is het zoutgehalte in het 

Volkerak al geregeld te hoog. Bij Waterschap is aangevraagd om extra doorspoeling. 

De heer Van Oorschot:" wat kost het om de verzilting van het Volkerak en de benodigde 

zoetwatervoorziening overeind te houden?" 

De heer Knipscheer: "wat als de overheid het traject voortzet en het geld(waterschapslasten) gehaald 

moet worden via de inwoners?" 

College geeft aan dat er veel te voorbarig wordt gedacht. Het standpunt van de gemeente is dat de 

kosten van het project voor rekening van de rijksoverheid zijn. Wethouder Van Kesteren: "de 

Staatssecretaris moet nog een beslissing nemen. De gemeente is agrarisch en dat blijft voorop staan." 

De heer De Jong geeft aan dat het ZLTO een belangrijke stem heeft in het project Waterpoort. 

7. Duurzaamheid 

De heer Knipscheer is samen met Kees van Gommeren naar het overleg OPS-RPS geweest inzake 

duurzaamheid. Er wordt aangegeven dat de agrarische sector volop bezig is met duurzaamheid. Een 

voorbeeld is het groene stroom gebruik. ZLTO heeft overleg gehad om samen in te kopen. LED-

verlichting plaatsen in stallen. Dit is op het moment niet rendabel. Daarnaast heeft de gemeente 

standpunten ingenomen met betrekking tot windenergie en biomassavergisting. Hierdoor worden de 

agrariërs ook beperkt. De heer De Jong: "Biomassavergisting hoort thuis op een industrieterrein. In de 

nieuwe bestemmingsplannen buitengebied wordt geen ruimte geboden voor biomassavergisting in het 

buitengebied. Buiten het bestemmingsplan om kan wel ruimte worden geboden voor biomassavergisting 

op agrarisch bedrijfsniveau in de vorm van het verwerken van de eigen agrarische producten voor de 

eigen energiebehoefte. Middels maatwerk zal per geval een ruimtelijke afweging worden gemaakt door de 

gemeenteraad. 

Wethouder Heijmans: "er komen twee gebieden van Windmolens in Steenbergen. Het AFC-gebied en de 

opschaling van de bestaande turbines aan de Karolinadijk. Het regionale en provinciale voorstel hiervoor 

ligt nu bij overheid. 

De heer Knipscheer: "de ondernemers willen geen extra geld investeren om duurzaam te werken." 

Wethouder Heijmans geeft aan dat in de duurzaamheidnota veel acties vermeld staan. Mevrouw Witte: 

"heeft het ZLTO de kans om deze ter inzage te krijgen?" Wethouder Heijmans geeft aan dat dit kan na 

behandeling in de raad in juni. 

ZLTO doet mee aan project Veldleeuwerik. Daarin wordt aangetoond hoe duurzaam de agrarische sector 

nu is. Voor het ZLTO is het niet duidelijk hoe zij duurzaam kunnen zijn voor de gemeente. Wethouder 

Heijmans geeft aan dat met moet afwachten op de vaststelling van de duurzaamheidnota. De heer 

Brooijmans: "in mei/juni wordt door het ZLTO informatieavonden georganiseerd over het gebruik van 

zonnepanelen." Wethouder Heijmans geeft aan dat de gemeente hier een grote voorstander van is. 

Het ZLTO heeft alleen een inloopavond of inloopmiddag bezocht over de duurzaamheidnota. 

8. Rondvraag 
- De heer Van Oorschot: "de overgangen bij de A4 zijn versmald. Kan er nog een oplossing bedacht 

worden voor de veiligheid?" Wethouder Heijmans geeft aan dat er voor de viaducten passeerstroken 

komen. 

De heer Van Oorschot vraagt zich af wie de wegomleggingen regelt. Het college geeft aan dat 

Rijkswaterstaat dit doet. De gemeente Steenbergen kan RWS niet beïnvloeden over aanpassing van 

hun plannen. De gemeente heeft een zienswijze ingediend voor de aanleg van passeerstroken bij de 

betreffende viaducten. Als het traject is afgerond dan wordt de N259 eigendom van de gemeente. 

De N259 wordt doorgetrokken vanuit Welberg/Steenbergen Zuid richting Tholen. Over de N259 even 

navragen bij Martin Wethouder Van Geel: "aan weerskanten van de A4 komt een parallelweg." 
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 Steenbergen  

Wethouder Heijmans heeft tijdens de landelijke opschoondag in De Heen veel afval 

aangetroffen in het buitengebied. Onder andere tractorbanden. Er zijn foto's gemaakt 

van het bij elkaar gezochte afval. Na het weekend op maandag nog een keer langs 

locatie gereden en toen is er meer afval gedeponeerd. In de toekomst afval meteen 

wegruimen na opschoondag door middel van het plaatsen van een container. 

Volgend overleg wordt in overleg met het bestuurssecretariaat ingepland medio oktober. 

ACTIE-BESLUITENLIJST 

Wie Actie/Besluit Onderwerp Datum  

vaststelling 

ZLTO Actie College ontvangt graag korte 

nieuwsberichten van het ZLTO via de 

e-mail. Toevoegen op de ZLTO e-

mail verzendlijst. 

26-04-12 

Gemeente Stb. 

(wethouder Heijmans) 

Actie Gemeente wilt graag betrokken zijn 

bij de ontwikkelingen biodiversiteit 

van de Agrarische Natuurvereniging. 

26-04-12 

Gemeente Stb.(M. de 

Jong) 

Actie Nieuwe plannen die niet passen in de 

bestemmingsplannen buitengebied 

die nu worden herzien, kunnen 

mogelijk wel gerealiseerd worden 

buiten de bestemmingsplannen om. 

26-04-12 

ZLTO/Gemeente Stb. Besluit Volgend overleg 30 oktober 2012 26-04-12 

 


